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افزايش 50 درصدي قيمت بليت سينما

24 هزار تومان؛ اين قيمتي است كه يك خانواده چهار نفره در سال آينده بايد براي گذراندن يك شب در پرديسهاي

سينمايي پايتخت، فقط براي خريد بليت هزينه كند.

در سال 91 بليت سينماها تا سقف 6 هزار تومان افزايش مييابد
افزايش 50 درصدي قيمت بليت سينما

24 هزار تومان؛ اين قيمتي است كه يك خانواده چهار نفره در سال آينده بايد براي گذراندن يك شب در پرديسهاي سينمايي
پايتخت، فقط براي خريد بليت هزينه كند.

خبر افزايش قيمت بليت سينماها در سال آينده اولين بار از زبان مدير اداره كل نظارت و ارزشيابي ارشاد يعني عليرضا سجادپور شنيده
شد و در نهايت شوراي صنفي اكران نيز در آخرين نشست خود قيمتهاي مصوب براي بليت سينماها در سال آينده را مشخص و
اعلام كرد كه نرخ جديد بليتها در پرديسهاي آزادي، ملت، زندگي، جوان و فرهنگ 6 هزار تومان و در سينماهاي ممتاز و درجه يك
هم به ترتيب بليتها با قيمت 4 و 3 هزار تومان به فروش خواهد رسيد. در اين ميان برخي از سينماداران و تهيهكنندگان از افزايش
50 درصدي قيمت بليت سينما و تعيين سقف 6 هزار تومان براي سال آينده استقبال كردند، برخي اين افزايش يكباره قيمت را باعث
كاهش مخاطبان سينما دانستند و برخي ديگر هم خواستار برنامهريزي مسوولان سينما براي افزايش كيفيت خدمات سينماها به مردم

در قبال اين افزايش قيمتها شدند.

بليت 6 هزار توماني منطقي نيست

احمد نجفي، بازيگر سينما و تلويزيون كه اين روزها مشغول تهيهكنندگي و فيلمسازي نيز هست، يكي از مخالفان افزايش 50 درصدي
قيمت بليت سينماهاست و تاكيد ميكند كه افزايش نامعقول قيمت بليت باعث پس زدن مخاطبان سينما در سال آينده ميشود.
نجفي با بيان اينكه هزينههاي فيلمسازي و سينماداري در سال گذشته بشدت افزايش يافته است، تاكيد كرد: سازمان سينمايي بايد
طوري برنامهريزي كند تا بار افزايش هزينه فيلمسازي به دوش مخاطبان منتقل نشود؛ زيرا مردم در شرايط كنوني مشكلات اقتصادي
زيادي دارند و رسيدن قيمت بليت سينما به 6 هزار تومان بيشك باعث پسزدن سينما از سوي مردم ميشود. احمد نجفي كه
تهيهكننده فيلم فيتيله و ماه پيشوني است و فيلمش در ليست فيلمهاي اكراني نوروز 91 قرار دارد، درباره قيمت پيشنهادي خود براي
بليت سينما در سال آينده ميگويد: من افزايش قيمت 500 تا هزار توماني را پيشنهاد ميكنم و اصلا صلاح نميدانم قيمت بليت از 5

هزار تومان بيشتر شود.

افزايش قيمت براي سرپاماندن سينما

حبيبالله كاسهساز، تهيهكننده سينما كه نام او با تهيهكنندگي فيلم اخراجيها بيشتر بر سر زبان افتاد، افزايش 2 هزار توماني قيمت
بليت سينما براي سال آينده را منطقي ميداند و ميگويد: 2 سال است كه قيمت بليت سينما افزايش نيافته است و در شرايط

اقتصادي فعلي قيمت 6 هزار تومان براي بليت سينما قيمت بالايي نيست.

كاسهساز با بيان اينكه تمام هزينههاي فيلمسازي و سينماداري در 2 سال گذشته حدود 100 درصد رشد كردهاند، افزايش قيمت بليت
را براي احياي سينمادارها و فيلمسازها لازم ميداند و ميگويد: بايد توجه كرد كه قيمت 6 هزار توماني بليت سينما فقط براي
پرديسهاي سينمايي است كه تعداد معدودي از آنها در كشور وجود دارد و قيمت بليت باقي سينماها 6 هزار تومان نخواهد شد؛
ضمن اينكه بايد تاكيد كرد اين افزايش قيمت براي سرپاماندن سينما لازم است. او همچنين افزود: بايد شرايط مخاطبان را نيز در

نظر داشت تا آنها در كنار افزايش قيمت شاهد افزايش خدماترساني و كيفيت فيلمها و سينماها نيز باشند.

نميخواهيم ريزش مخاطب داشته باشيم

غلامرضا فرجي، مدير پخش و بازاريابي موسسه توسعه سينمايي سوره با بيان اينكه افزايش قيمت بليت سينماهاي ممتاز تا سقف 6
هزار تومان صرفا در حد يك پيشنهاد بوده است، از درخواست مشترك سينماداران و تهيهكنندگان براي افزايش قيمت بليت سينما خبر
داد و گفت: افزايش قيمت بليت تنها درخواست سينماداران نيست بلكه تهيهكنندگان سينما هم كه براي ساخت فيلم با افزايش هزينه

روبهرو بودهاند نيز از قيمت فعلي بليت سينما ناراضي هستند.
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فرجي با تاكيد بر اينكه تعيين قيمت 6 هزار تومان براي بليت سينما در سال 91 هنوز قطعي نشده است، تصريح كرد: سينماداران
درباره تعيين قيمت بليت براي سال آينده حساس هستند؛ زيرا ما به هيچ عنوان نميخواهيم به دليل تعيين قيمت نامناسب با ريزش

مخاطب روبهرو شويم.

افزايش قيمت طبيعي و قطعي است

مدير اداره كل نظارت و ارزشيابي ارشاد نيز در گفتوگو با خبرگزاري مهر ، افزايش قيمتها براي سال آينده را كاملا طبيعي دانست.
عليرضا سجادپور با بيان اينكه قيمت 6 هزار تومان، سقف قيمت بليت سينما در سال آينده است؛ تاكيد كرد: سقف قيمت بليتها 6
هزار تومان است؛ ضمن اينكه بايد توجه داشت سقف اين ارقام اعلام شده فقط مختص سينماهاي مدرن است و در سالنهاي ديگر

قيمت بليتها پايينتر خواهد بود.

سجادپور با اشاره به تحت فشار بودن سينماداران و تهيهكنندگان به خاطر پايين بودن قيمت بليت سينماها، افزود: فكر نميكنم قيمت
چيزي در كشور در دو سال گذشته ثابت مانده و بالا نرفته باشد؛ پس افزايش قيمت بليت سينما كاملا طبيعي است. او در اين
گفتوگو همچنين تاكيد كرده است كه افزايش قيمت بليت سينما قطعي است و رقمهاي اعلام شده از اكران نوروز 91 به بعد اعمال

خواهد شد.
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